
 
 

 

 

Press Release 

Hong Kong Adventist Hospital Collaborates with  
Foshan Fosun Chancheng Hospital and Shenzhen Hengsheng Hospital 

Hong Kong, November 13, 2024 – At this year's China International Import Expo, 
Hong Kong Adventist Hospital officially held a plaque unveiling ceremony for its 
collaboration with Foshan Fosun Chancheng Hospital and Shenzhen Hengsheng 
Hospital. This partnership signifies further integration of healthcare services, 
specialized treatments, and personnel exchange among hospitals in the Greater Bay 
Area, thereby enhancing the interconnectedness of medical services across the two 
regions. 

Hong Kong Adventist Hospital expresses strong confidence in the prospects of the 
Greater Bay Area healthcare market and is dedicated to building a long-term 
collaborative relationship with Fosun Health Group. Experts from both sides will 
regularly form multi-disciplinary teams to share clinical cases and research outcomes, 
as well as provide professional training for frontline healthcare personnel to elevate 
overall medical standards. Key areas of collaboration include: 

 Deepening collaboration in core medical service areas such as cardiology, 
orthopedics, spine, IVF reproductive medicine, pediatrics, and child 
development centers, with further expansion into integrative traditional 
Chinese and Western medicine. 

 Establishing professional training programs to enhance the skills and service 
levels of healthcare professionals in response to the increasing demand for 
medical services in the region. 

 Exploring the use of emerging technologies such as artificial intelligence and 
telemedicine to improve patient diagnosis and treatment processes and 
enhance the efficiency of medical services. 

 Promoting health information sharing in the Greater Bay Area and facilitating 
the exchange and training of medical talent between the two regions. 

 Conducting joint research projects aimed at improving the quality of medical 
services and the development of innovative technologies. 

This knowledge exchange will not only promote the professional development of 
healthcare personnel but also further enhance our medical service capabilities. Our 
collaboration will align with national policies, support medical development in the 
Greater Bay Area, and aim to promote closer medical exchanges, establishing 
mutually beneficial relationships to jointly enhance patient satisfaction and health 
levels. 

 



 
 

 

 

 

Since 2019, doctors and nurses from 12 different hospitals in Guangdong Province 
have successfully completed our training courses, receiving professional 
certifications in Basic Life Support, Advanced Cardiovascular Life Support, and 
Pediatric Advanced Life Support from the American Heart Association (AHA). We 
hope to further develop these training programs through our collaboration with 
Fosun, promoting cooperation and knowledge exchange to comprehensively 
enhance medical and pathological expertise in the Greater Bay Area and better serve 
patients. 

This strategic partnership represents not only the integration of both parties' 
resources and expertise but also a significant commitment to the future of 
healthcare services in the Greater Bay Area. Hong Kong Adventist Hospital and Fosun 
Health will work together to provide patients with more comprehensive, efficient, 
and personalized medical services. 

Media inquiries:  
Hong Kong Adventist Hospital – Marketing Department 
Maverick Leung / Angie Ip 
3651 8746 / 3651 8972 

 

 



 
 

 

 

新聞稿 

香港港安醫院與佛山復星禪誠醫院及深圳恒生醫院 

舉行「協作醫院」掛牌儀式 

香港， [2024 年 11 月 13 日] – 在本屆進博會上，香港港安醫院與佛山復星禪

誠醫院及深圳恒生醫院正式舉行了「協作醫院」的掛牌儀式。此次合作標誌著

粵港澳大灣區醫院在服務模式、專科診療和人員交流方面的進一步融合，將有

助於實現兩地醫療服務的互聯互通。 

港安醫院對大灣區醫療市場的前景充滿信心，並致力於與復星健康集團建立長

期合作夥伴關係。雙方專家將定期組成跨專科團隊，分享臨床案例和研究成果，

並為前線醫護人員提供專業培訓，以提升整體醫療水平。具體合作項目包括： 

 在心臟科、骨科、脊椎病、IVF生殖科、兒科及兒童發展中心等核心醫療

服務領域展開深入合作，並進一步擴展至中西醫結合領域。 

 設立專業培訓計劃，提升醫療專業人員的專業技能和服務水平，以應對

區內日益增加的醫療服務需求。 

 探索如何利用人工智能及遠程醫療等新興技術，改善病人診療過程及提

升醫療服務效率。 

 推動粵港澳大灣區健康資訊共享，推動兩地醫療人才的交流與培養。 

 開展聯合研究項目，致力於提升醫療服務質量和創新技術的開發。 

這一知識交流不僅能促進醫護人員的專業發展，還能進一步增強我們的醫療服

務能力。我們的合作將配合國家政策，支持大灣區的醫療發展，旨在促進更緊

密的醫務交流，建立互惠互利的關係，以共同提升患者滿意度和健康水平。 

自 2019 年開始，已有來自廣東省 12 家醫院的醫生和護士成功完成了我們的培

訓課程，獲得美國心臟協會（AHA）提供的基本生命支援術、高級心臟生命支

援術和高級兒科生命支援術等專業認證。我們希望通過與復星的合作未來能進

一步發展這些培訓項目，促進合作及知識交流，全方位提升大灣區的醫療和病

理專業知識，更好地服務患者。 



 
 

 

 

此次戰略合作不僅是對雙方資源和專業知識的整合，更是對未來大灣區醫療服

務的重要承諾。港安醫院與復星健康將共同努力，為病人提供更全面、更高效

及更個人化的醫療服務。 

 

傳媒查詢： 

香港港安醫院—司徒拔道市場部 

Maverick Leung/ Angie Ip 

3651 8746 / 3651 8972 

 


